
Referat af bestyrelsesmøde 

Sejlklubben Mou Bro 

Tirsdag den 1 september kl. 19.00 

 
Suppleanterne er inviteret med. Første suppleant træder ind i bestyrelsen som afløser 

for Kristian  
 

 

Punkt 9: Økonomi: nyt fra Karin, forsikringer, handel med indskud, og hvordan det ellers går med 

økonomien. Karin gennemgik regnskabet, og selv om der har været brugt en hel del ekstra penge på 

rengøring, nye grill, og renovering af grillpladser, er vores økonomi noget bedre end budgettet. 

Også budgettet for renovering af toiletter og badefaciliteter er overholdt til den gode side. 

 

 
Punkt 425: Ny affaldsplan Intet nyt. 
Punkt 24:   Gennemgang af indkommet post. Spørgeskema fra flid vedr. brand i både.  
Punkt 298: Inventarliste  

Punkt 341: De aktive seniorer Etablering af ny terrasse er opstartet. Alm. Vedligeholdelse af området pågår. 

Punkt 365: Indkomne klager eller gode ideer. Ingen klager, men meget ros til havnen.  

Punkt 376: Henvendelse fra naboklubber. Ingen henvendelser.   

Punkt 418:  Klubhus Relaterede ting.  

Punkt 419: Klubaktiviteter 2020. Aflyst grundet Corona.           

Punkt 423: Solnedgangsplads. Der opsættes bænke af egestammer.   

Punkt 424: Ungdomsafdeling/Krabbe Klubben. Krabbeklubben kører.       

Punkt 426: Vedtægter og opbevaring af kajakker. Karin har lavet oplæg til vedtægter for kajakopbevaring, 

som fremlægges til næste medlemsmøde. 

 

Eventuelt: Der er udarbejdet nyt velkomstbrev til nye medlemmer. 

Vinterbader ny kontrakt. Oplæg til kontrakt er sendt til vinterbadeklubben, men grundet Corona går det lidt 

trægt. 

Vi skal have ny leverandør af opgaver på de grønne arealer næse år. Der indhentes tilbud.  

Legeplads. Der indhentes pris på ny legeplads. 

Medlemsmøde/Dato. Medlemsmøde afholdes 23.09.2020 kl. 19.00. 

Redskabshuse/Arbejdsdag. Arbejdsdag lørdag 05.09.2020.  

skaffer: Martin 


